

Grundejerforeningen Holmehus

Referat fra bestyrelsesmøde 9. januar 2024

Snertingevej 22, kl. 19:30 – 21:00

Dagsorden

1. Referat fra sidst
2. Beretninger
 - a) Formand
 - b) Vejformænd
 - c) Kasserer
3. Opsamling på generalforsamling
4. Drøftelse af deltagelse i grundejerforeningens aktiviteter
5. Drøftelse af bestyrelsens arbejde i det kommende år
 - a) Diverse arbejdsopgaver. Vi kan bruge vedlagte skrivelse fra 2018 som udgangspunkt.
6. Festudvalg
7. Mødekalender for 2024
8. Eventuelt

Ad 1: Referat fra sidst

Der har ikke været nogen kommentarer, så referatet er godkendt og offentliggjort

Ad 2: Beretninger

Nicolai har besøgt Barbara og har fået overdraget en del materialer og han vil forsøge at sætte sig ind i de relevante dele af det.

Vedrørende vejfonden: landinspektøren Lars Anton har fået underskrifter fra bestyrelsen og vil søge om adkomst på vores vegne. Han håber det kan lade sig gøre uden en ejendomsdom, men det er ikke sikkert. Malthe har i mellemtiden etableret kontakt til Teknologisk Institut med henblik på at få udarbejdet en skriftlig anbefaling til hvordan de synes vi skal vedligeholde veje og fortove de næste år. Vi skal selvfølgelig orientere dem om den eksisterende vejsynsrapport og HOFORs planer i den forbindelse.

Kassereren: der er ikke sket noget siden generalforsamlingen, så status er ligesom det blev rapporteret på det tidspunkt.

Ad 3: Opsamling efter generalforsamling

De ting, der skal følges op på er:

- Vi skal undersøge om vi kan få et afkast på vores indestående, især på vejfondens konto. Det undersøger kassereren.
- Vi skal undersøge om vi pådrager os et yderligere ansvar hvis vi laver en ”rigtig sti” over pladsen. Det undersøger Malthe.
- Hjørnet på pladsen, hvor der er opstået et hul: Vi vil ikke lave en bekostelig udbedring inden HOFOR kommer og bruger pladsen som byggeplads. Malthe og Mette tager stilling til om der skal gøres noget inden da.
- Udlejningscykler efterladt i krydset Snertingevej/Veksøvej ser ud til at være afhentet.

Ad 4: Deltagelse i aktiviteter

Formanden kunne godt tænke sig at der var større engagement og deltagelse i fællesskabet omkring grundejerforeningen. Vi håber virkelig at festen i år kan blive til noget, og at især de unge familier med børn kan lokkes til og dermed muligvis også dukke op til generalforsamling i større antal. Nicolaj vil tænke over nogle spørgsmål som vi kan sende ud i en anonym spørgeskemaundersøgelse så vi forhåbentlig kan få kortlagt hvad der skal til.

Ad 5: Bestyrelsens arbejde 2024

Vi fortsætter arbejdet med HOFOR-projektet. Vi deltager i arbejdet på at der skal komme en fest på pladsen i år. Vi reparerer veje og fortove hvor det er påkrævet. De forskellige arbejdsopgaver i dokumentet fortsætter med følgende folk på tillidsposter.

- Formand: Nicolaj (valgt af generalforsamling)
- Kasserer: Noah (valgt af generalforsamling)
- Næstformand: Lars
- Vejformænd: Malthe og Mette
- Sekretær: Noah
- Webmaster: Noah
- Deltagelse i festudvalg: Rebekka og Mette

Ad 6: Festudvalg

Behandlet ovenfor

Ad 7: Mødedatoer

Vi aftalte næste møde 19. marts, og planlægger videre på det møde.

Ad 8: Eventuelt

Vi snakkede om at have et fast punkt på dagsordenen, ”henvendelser fra medlemmer”, så det er en ting der bliver løbende behandlet på den rigtige måde. Vi snakkede også om at afsætte et beløb på budgettet til ”gode ideer”, så vi har handlerum til at lave en fastelavnsfest, indkøbe en maskine til at lave æblemost som et medlem nævnte på Facebook, eller andre ting.